
Zápisnica 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva  Obce Hlivištia, 

konaného dňa  21. 03. 2025  
 

 

Prítomní:   

Mgr. Miroslav Džuba - starosta obce 

Peter Buksár, Eduard Olexa, Mgr. Jana Timočková, Dušan Turjanica – poslanci      

                Agáta Mižáková - hlavný kontrolór obce  

                Anna Suraničová - zamestnankyňa obce 

                Neprítomný: Juraj Kica - poslanec 

 

Návrh programu:  

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Kontrola prijatých uznesení 

4. a/ Správa z finančnej kontroly za 2. polrok 2024 

b/ Správa o kontrolnej činnosti HK za rok 2024 

5. a/ Stanovisko hlavného kontrolóra k Záverečnému účtu 

b/ Schválenie záverečného účtu obce a celoročného hospodárenia za rok 2024 

6. a/ Výročná správa 

b/ Správa nezávislého audítora k účtovnej závierke za rok 2024  

7. Rozpočtové opatrenie 

8. Zmena finančného limitu v pokladni 

9. Majetkové priznania 

10. Schválenie Komunitného plánu sociálnych služieb obce Hlivištia 2025-2030  

11. Rôzne  

12. Záver 

 

K bodu 1.  Otvorenie zasadnutia 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril Mgr. Miroslav Džuba, starosta obce.  Privítal 

všetkých prítomných.  Skonštatoval, že sú prítomní 4  poslanci  a zasadnutie je uznášania 

schopné. 

Zároveň prítomným predložil na schválenie návrh programu dnešného zasadnutia. 

Hlasovanie:  

Za: 4 Peter Buksár, Eduard Olexa, Mgr. Jana Timočková a Dušan Turjanica. 

Proti: 0                             Zdržali sa: 0   Neprítomný: 1 Juraj Kica  

 

Starosta obce skonštatoval, že na základe hlasovania bol návrh  programu schválený 4 hlasmi. 

 

K bodu 2.  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Starosta obce určil za zapisovateľku Annu Suraničovú, pracovníčku obecného úradu a za 

overovateľov zápisnice poslancov Mgr. Janu Timočkovú a Eduarda Olexu. 

Hlasovanie:  

Za: 4 Peter Buksár, Eduard Olexa, Mgr. Jana Timočková a Dušan Turjanica. 

Proti: 0                             Zdržali sa: 0   Neprítomný: 1 Juraj Kica  

 

Starosta obce skonštatoval, že na základe hlasovania bolo určenie zapisovateľa a overovateľov 

zápisnice schválené 4 hlasmi. 
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K bodu 3.  Kontrola prijatých uznesení  

Starosta prítomných oboznámil s plnením uznesení prijatých na predchádzajúcom zasadnutí. 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie plnení uznesení prijatých na predchádzajúcom 

zasadnutí. 

 

K bodu 4a. Správa z finančnej kontroly za 2. polrok 2024 

Kontrolórka obce predložila Správu z finančnej kontroly za 2. polrok 2024 tak ako je to uvedené 

v prílohe č. 1 k tejto zápisnici. 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Správu z finančnej kontroly za 2 polrok 2024. 

 

K bodu 4b. Správa o kontrolnej činnosti HK za rok 2024 

Kontrolórka obce predložila Správu o kontrolnej činnosti HK za rok  2024 tak ako je to uvedené 

v prílohe č. 2 k tejto zápisnici. 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Správu o kontrolnej činnosti HK za rok 2024. 

 

K bodu 5a.  Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu záverečného účtu 

Stanovisko k návrhu záverečného účtu, ktorý tvorí prílohu č. 3 – predložila kontrolórka obce. 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Hlivištia v súlade § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v  z. n. p. berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra 

k návrhu  záverečného účtu za rok 2024. 

 

K bodu 5b. Schválenie záverečného účtu obce a celoročného hospodárenia za rok 2024 

Návrh záverečného účtu predložil starosta obce a ten tvorí prílohu č.  4 k tejto zápisnici. 

Obecné zastupiteľstvo obce Hlivištia v súlade § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. schvaľuje bez výhrad Záverečný účet obce a celoročné 

hospodárenie obce za rok 2024. 

 

Hlasovanie:  

Za: 4 Peter Buksár, Eduard Olexa, Mgr. Jana Timočková a Dušan Turjanica. 

Proti: 0                             Zdržali sa: 0  Neprítomný: 1 Juraj Kica 

Starosta obce skonštatoval, že na základe hlasovania bol predložený návrh Záverečného účtu 

obce za rok 2024 schválený bez výhrad 4 hlasmi. 

 

Zároveň starosta obce predložil návrh na schválenie použitia prebytku hospodárenia v sume     

1 981,92 € na tvorbu rezervného fondu a následne použite celého rezervného fondu na 

kapitálové výdavky. 

 

Hlasovanie:  

Za: 4 Peter Buksár, Eduard Olexa, Mgr. Jana Timočková a Dušan Turjanica. 

Proti: 0                             Zdržali sa: 0  Neprítomný: 1 Juraj Kica  

Starosta obce skonštatoval, že na základe hlasovania obecné zastupiteľstvo schvaľuje 4 hlasmi 

použitie prebytku hospodárenia na tvorbu rezervného fondu v sume 1 982,- € a následne 

použitie celého rezervného fondu na kapitálové výdavky. 

 

K bodu 6a. Výročná správa 

Starosta predložil Výročnú správu za rok 2024 tak ako je to v prílohe č. 5 k tejto zápisnici 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Výročnú správu za rok 2024. 
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K bodu 6b. Správa nezávislého audítora k účtovnej závierke za rok 2024 

Starosta predložil Správu nezávislého audítora k účtovnej závierke za rok 2024, tak ako je to 

v prílohe č. 6 k tejto zápisnici. 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Správu nezávislého audítora k účtovnej závierke za 

rok 2024. 

 

K bodu 7. Rozpočtové opatrenie 

Pracovníčka obecného úradu predložila rozpočtové opatrenie č. 7/2024 z 30.12.2024, kde bol 

presun medzi položkami.  Rozpočtové opatrenie tvoria prílohu č. 7  k tejto zápisnici. 

Obecné zastupiteľstvo rozpočtové opatrenie č. 7/2024 berie na vedomie. 

 

Taktiež bolo predložené rozpočtové opatrenie č 1/2025, ktorým sa navýši rozpočet o dotácie 

a o rezervný fond v celkovej výške  3 930,- €. RO tvorí prílohu č. 8 k tejto zápisnici 

 

Hlasovanie:  

Za: 4 Peter Buksár, Eduard Olexa, Mgr. Jana Timočková a Dušan Turjanica. 

Proti: 0                             Zdržali sa: 0  Neprítomný: 1 Juraj Kica  

Starosta obce skonštatoval, že na základe hlasovania bolo rozpočtové opatrenia č. 1/2025 

schválené 4 hlasmi. 

 

K bodu 8. Zmena finančného limitu v pokladni 

Starosta prítomným predložil návrh na zvýšenie finančného limitu v pokladni z 2 000,- € na 

5 000,- €  s platnosťou od 01.01.2025. Navýšenie limitu je z dôvodu, že za každý vklad do 

banky sa platí poplatok a vzhľadom k tomu, že poplatok za odpad bol navýšený tak by bolo 

potrebné aj dvakrát za mesiac vkladať finančné prostriedky z pokladne na účet. 

 

Hlasovanie:  

Za: 4 Peter Buksár, Eduard Olexa, Mgr. Jana Timočková a Dušan Turjanica. 

Proti: 0                             Zdržali sa: 0  Neprítomný: 1 Juraj Kica  

Starosta obce skonštatoval, že na základe hlasovania bol finančný limit v pokladni vo výške 

5 000 € od 01.01.2025 schválený 4 hlasmi. 

 

K bodu 9. Majetkové priznania 

Starosta prítomných oboznámil s tým, že vedúci pracovníci, ktorí majú povinnosť podať 

majetkové priznania si túto povinnosť splnili v termíne. 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o podaných majetkových priznaniach 

vedúcich pracovníkov. 

 

K bodu 10. Schválenie Komunitného plánu sociálnych služieb obce Hlivištia 2025-2030 

Starosta predložil na schválenie Komunitný plán sociálnych služieb obce Hlivištia 2025-2030. 

 

Hlasovanie:  

Za: 4 Peter Buksár, Eduard Olexa, Mgr. Jana Timočková a Dušan Turjanica. 

Proti: 0                             Zdržali sa: 0  Neprítomný: 1 Juraj Kica  

Starosta obce skonštatoval, že na základe hlasovania bol Komunitný plán sociálnych služieb 

obce Hlivištia 2025-2030 schválený 4 hlasmi. 
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K bodu 11  Rôzne 

 

11.1. List SPP- distribúcia, a.s. 

Starosta prítomných oboznámil s listom SPP-distribúcia, a.s., ktorým upozorňujú na porušenie 

ochranného/bezpečnostného pásma a výzvy na odstránenie nežiaduceho stavu – stavby SAD 

prístrešku, ktorá bola umiestnená v ochrannom pásme bez súhlasu SPP. Uvedenú stavbu SAD 

prístrešku je potrebné odstrániť v lehote do 30.06.2025. V prípade jej neodstránenia uloží SPP 

obci pokutu vo výške od 300,- € až do 150 000,- €. 

Vyjadrením poslancov obce bolo rozhodnuté, že uvedenú stavbu SAD prístrešku bude potrebné 

premiestniť na obecný pozemok C KN p.č. 349/1. 

 

Hlasovanie:  

Za: 4 Peter Buksár, Eduard Olexa, Mgr. Jana Timočková a Dušan Turjanica. 

Proti: 0                             Zdržali sa: 0  Neprítomný: 1 Juraj Kica  

Starosta obce skonštatoval, že na základe hlasovania bolo premiestnenie SAD prístrešku na 

obecný pozemok C KN p.č. 349/1  schválené 4 hlasmi. 

 

 

11.2. Odtok vody  pri č. domu 2 Šimon a č. d. 3 Ščerbanovský 

Vzhľadom k sústavným problémom pri odtoku povrchovej vody od  budovy lesnej správy pri 

rodinnom dome č. 2 a prítoku vody pred rodinným domom č. 3  od vyšného konca do miestneho 

potoka je potrebné riešiť situáciu vybudovaním novej šachty a potrubia. Uvedený problém bude 

potrebné zdokumentovať, dať vypracovať rozpočet a následne túto rekonštrukciu zrealizovať. 

 

Hlasovanie:  

Za: 4 Peter Buksár, Eduard Olexa, Mgr. Jana Timočková a Dušan Turjanica. 

Proti: 0                             Zdržali sa: 0  Neprítomný: 1 Juraj Kica  

Starosta obce skonštatoval, že na základe hlasovania bola rekonštrukcia odtoku povrchovej 

vody vybudovaním novej šachty a potrubia schválená 4 hlasmi. 

 

11.3. Rozhodnutie z PPA nenávratný finančný príspevok - kuchyňa v KD 

Starosta podal informáciu o doručení Rozhodnutia o schválení žiadosti o nenávratný  finančný 

príspevok z PPA vo výške 26 550,41 € na úpravu kuchyne v kultúrnom dome. 

Obecné zastupiteľstvo informáciu o schválení  príspevku vzalo na vedomie. 

 

11.4. Cintorín obklad na oplotení 

K pretrvávajúcemu problému na oplotení miestneho cintorína v spodnej časti muriva je 

potrebné zrealizovať jeho opravu, tak aby nedochádzalo k vlhnutiu obkladu. Oprava by mala 

spočívať v montáži tvrdeného polystyrénu na betónový základ  a následne nanesením vhodnej 

farby. 

 

Hlasovanie:  

Za: 4 Peter Buksár, Eduard Olexa, Mgr. Jana Timočková a Dušan Turjanica. 

Proti: 0                             Zdržali sa: 0  Neprítomný: 1 Juraj Kica  

Starosta obce skonštatoval, že na základe hlasovania bola oprava oplotenia miestneho cintorína 

v spodnej časti muriva  schválená 4 hlasmi. 
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11.5. Projekt na rekonštrukciu miestnych komunikácií MK-1 – M-K 7 

Starosta obce informoval o vypracovanom projekte MK-1 – MK-7 na miestne komunikácie. 

Vzhľadom k tomu, že niektoré časti tohto projektu sa začínajú riešiť starosta navrhol schválenie 

kompletnej rekonštrukcie a modernizácie pripraveného projektu podľa možnosti. 

 

Hlasovanie:  

Za: 4 Peter Buksár, Eduard Olexa, Mgr. Jana Timočková a Dušan Turjanica. 

Proti: 0                             Zdržali sa: 0  Neprítomný: 1 Juraj Kica  

Starosta obce skonštatoval, že na základe hlasovania bol projekt na rekonštrukciu 

a modernizáciu miestnych komunikácií schválený 4 hlasmi. 

 

11.6.  Úroveň vytriedených odpadov 

Starosta obce informoval prítomných poslancov o množstve vytriedeného odpadu za rok 2024 

v hodnote 35,07 %. 

Obecné zastupiteľstvo informáciu o úrovni vytriedeného odpadu berie na vedomie. 

 

11.7. Príprava akcie MDD na 1.6.2025 

Starosta obce informoval, že oslavy MDD sú pripravované na 1.6.2025 a očakávame návrhy 

a podnety k programu tohto dňa. 

 

K bodu 12.  Záver 

Na záver sa starosta prítomným poďakoval za ich účasť. 

 

Zapísala: Anna Suraničová 

 

 

Mgr. Miroslav Džuba 

                                                                                                      starosta obce 

 

 

 

 

Overovatelia: Eduard Olexa    .................................... 

 

Mgr. Jana Timočková   ................................... 


